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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w dniu  24  sierpnia  2015  r.  w  punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

(...)

Radny, Pan Ireneusz Przydział powiedział,  że prosi aby Pani Burmistrz mocno przyjrzała się

pracy  Straży  Miejskiej  ponieważ  takie  są  naciski  społeczne  jak  przedstawił  radny,  Grzegorz

Ozimina. Kontynuując radny powiedział, że jeżeli złożony wniosek zostanie przegłosowany przez

radę to i tak będzie to trwało do następnej sesji, a Pan Komendant będzie mógł się wykazać do tego

czasu mając jeszcze przy sobie dwóch pracowników. 

(...)

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że chciałby podziękować za możliwość ścięcia drzewa

pod  kościołem,  o  które  wałczyło  się  7  lat.  Następnie  radny  powiedział,  że  na  pierwszym

posiedzeniu komisji zwracał się o podanie kosztu budowy kanalizacji w Bagdadzie. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że ustosunkuje się do tego. 

(...)

Radny, Pan Leszek Matuszewski zwrócił się do Pana Wiceburmistrza i zapytał, czy gmina jest

rzeczywiście tak biedna aby na ulicy Wyrzyskiej w Osieku nad Notecią postawić tylko jeden kosz

na śmieci?

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedziała,  że  pierwszy  raz  słyszy

to co mówi Pan radny i nie zna danego problemu. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że do Osieka nad Notecią przyjechały tylko cztery

kosze. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jeżeli była większa potrzeba

to zawsze radni zgłaszali, że taka potrzeba jest. Kiedy trzeba było postawić ławki to tak się zrobiło

i jeżeli radny mówi, że jest za mało to niech zostaną wskazane miejsca to się uzupełni.

(...)

Radny, Pan Krzysztof Bartkus powiedział, że w piątek dostał telefon z działu rolnictwa, że można



składać  wnioski  o  suszę  na  kukurydzę,  a  w  dniu  dzisiejszym  przyszły  dwie  osoby  i  takich

wniosków nie ma. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest  po rozmowie z Panem

ochrona danych osobowych Prezesem Izb Rolniczych, który uczestniczył w konwencie Prezesów z

Wojewodą  i rzeczywiście w kolejnym komunikacie nie ma kukurydzy jako uprawy, która będzie

podlegała ocenie komisji.  Nie mniej jednak ustaliło się z wójtami i burmistrzami z okolicy aby

przyjmować  wnioski  i  szacować  także  te  uprawy,  które  nie  zostały  jeszcze  ogłoszone  przez

Wojewodę.  Kończąc  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  Wojewoda  ma  jeszcze  raz  ogłosić  wykaz

upraw i należy być przygotowanym aby rolnicy nie ścieli jakiś upraw. 

(...)

Radny,  Pan Ireneusz Przydział powiedział,  że  prosi  aby zobligować Pana Mrowińskiego aby

jeszcze  w  dniu  dzisiejszym  przekazał  informację,  że  można  składać  wnioski  o  oszacowanie

wszystkich szkód we wszystkich uprawach rolnych. 

(...)
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